
Årsmøte i Steinkjer Håndballklubb 2023 

 

Sak 10.1 Se på hvordan få ned utgiftene til medlemmene 

 

Forslag:  

Ønskelig at klubben ser på hvordan de kan klare å holde utgiftene nede for medlemmene slik 

at håndball ikke blir en A-sport for de rikeste familiene. 

 

Begrunnelse: 

Det er mange tusen man må legge ut for og betale for å være medlem. Å får man ikke solgt 

alt do-papiret blir dette en dyr aktivitet, spesielt hvis man skal ha alt utstyret som de fleste 

har i tillegg. 
 

Selv om mye av utstyret er frivillig er det et høyt kjøpepress i klubben bare med at de fleste 

har og ingen ønsker å være annerledes, se annerledes ut og da føle man står utenfor. Selv 

fattige familier skal kunne ha med sine barn på håndball, men slik er det ikke nå. 

 

Innstilling fra styret: 

 

I handlingsplanen for 2023 har styret forslag på følgende punkter: 

• Styret jobber med videreutvikling av fondet håndball for alle 

• Styret jobber med å øke fondet, markedsføre mulighetene for medlemmene våre og 
gjennom det bidra til inkludering og at flest mulig spiller håndball hos oss lengst 

mulig. 

 

 

 

 


